
Referat  
Generalforsamling i Solens Børn d. 11.april. 2024 
 
Tilstede fra bestyrelsen: Frederick og Ann-Katrine med fuldmagt fra Jette, Bertha, Manon og 
Jens. Men de kommer på online. 
 
Valg af dirigent: Aase 
 
Årets gang: Frederick gennemgår årets gang.  
 
Regnskab og fastlæggelse af kontingent 2025: Vi ønsker at bevare kontingentet på 250 kr. 
Frederick gennemgår regnskab. Regnskab godkendt. 
 
Sociale medier: Solens Børn vil gerne betale 75 kr. til Facebook for at undgå reklamer mm. på 
Facebook. 
 
Valg til bestyrelsen: Bertha, Manon og Jette er på valg 
Bertha tager imod genvalg. Bertha er genvalgt. 
Jette tager imod genvalg. Jette er genvalgt. 
Manon forlader bestyrelsen men fortsætter med at støtte Solens Børn som menig medlem. Manon 
takker for at have været en del af bestyrelsen, og vi takker Manon for hendes gode arbejde.   
 
Fundraising: Søg evt. Merkur fonden til det nye projekt. Måske Lions Club.  
 
Nyt projekt, Chinpahuaylla, San Jeronimo: (Jens er på live fra Peru) 
Projektet ligger lidt uden for San Jeronimo. Det ser fornuftigt ud og det virker til at være gode folk 
der står for projektet. Jens mener, at der er noget at bygge på, hvis vi har lyst til at gå mere ind i 
projektet og støtte mere. Jens foreslår at vi kunne 
bygge en skole og f.eks. et værested. Det er der et stort behov for. Kunne vi f.eks. støtte med 15000-
20000 kr. om året. Vi ville søge fonde til projektet. Jens undersøger videre. Jens vil gerne gå i 
dialog med kommunen for at spørge om vi kan købe et lille stykke jord, til at kunne bygge en 
skole.    
 
Mantay 
Jens har snakket med Mantay, og turisterne er begyndt at komme tilbage og de får solgt en del varer 
i deres butikker, så deres økonomi kører rigtig godt, og de har rigtig gode resultater med børnene og 
deres mødre.  
 
Nye ideer og forslag: Nyt forslag om evt. projekt fra Jens 
 


